

تادادعإىلإ Cisco SEG/WSA ةزهجأ طبض ةداعإ ىلإ لوصول مادختساب ةيضارتفالا عنصملا enableDiag مكحتلا ةدحو

تايوتحملا

[ةمدقملا](#)

[ةيساسألا تابلطتملا](#)

[ةمدختسملا تانوكملا](#)

[ةلكشملا](#)

[لحللا](#)

[ةلص تاذ تامولعم](#)

ةمدقملا

زاهج وأ (SEG) ةنمآلا ينورتكللال دېربلا ةرابع ةزهجأ طبض ةداعإ ةيفيك دنتسملا اذه فصبي
ةركاذلا نيكمم ةقداصم ةقيرط مدختست تنك اذإ، Cisco نم (SWA) زاهج زاهج زاهج زاهج
ةتقؤملا.

ةيساسألا تابلطتملا

ةمدختسملا تانوكملا

- شذأل تارادصلإا وأ SEG AsyncOS 14.2.2
- شذأل تارادصلإا وأ SWA AsyncOS 14.5.1-008

ةصاخ ةيلمعم ةئيب يف ةدوجوملا ةزهجألا نم دنتسملا اذه يف ةدراول تامولعمل عاشنإ مت
تنك اذإ. (يضارتفا) حوسمم نيوكتب دنتسملا اذه يف ةمدختسملا ةزهجألا عيمج تآدب
رمأ يأل لمحتملا ريثأتلل كمهف نم دكأتف، ةرشابم كتكتبش

ةلكشملا

تضرعت وأ ةقيرت تالشف اذإ ةكبشللا وأ WebUI لالخال نم SEG/SWA ىلإ لوصول نكمي ال
ةداعإ SEG/SWA يف ةديجللا ةيناكلال حيتت. ديوو رايدخك RMA كرتي اذهو، فلتلل تامدخال
زاهجلل دعب نع ةرادإلا ةداعإ ىلإ ةجالحلا انبنجي امم، عنصملا تادادعإ ىلإ زاهجلل لماكللا طبضلا

لحللا

وأ مكحتلا ةدحو ربع زاهجلا ىلإ لوصول نكمي، ديلا يف لوؤسملا رورم ةملاك و SEG/SWA
ت. نرنثيإلا ةكبشللا ةيفرطالا ةدحو لا لمع ةسلج

مُدخِلتُ اسمِ مسأِلة: enableDiag

لوؤسُ مسأِلة رورمِ ةمَلِك: رورمِ مسأِلة ةمَلِك

طَبْضِ مسأِلة ةداعِ، دِجِ مسأِلة رايخِ مسأِلة ةحاتِ مسأِلة رماوَأِ مسأِلة نمِضتِ

اهِ دِجِ مسأِلة سِيتِ مسأِلة قِباسِ مسأِلة رادِصِ مسأِلة تارايخِ نمِ ةمِئاقِ طَبْضِ مسأِلة ةداعِ رايخِ مسأِلة جِنتِ

كِلذِ مِ فِ امِ بِ ةِضارِ مسأِلة مِاطنِ مسأِلة تاداعِ مسأِلة رايخِ مسأِلة كِ حِسمِ مِ هِنا، زاهِ مسأِلة دِجِ مسأِلة درجِ مِ بِ
ةمِئاقِ مسأِلة رايخِ مسأِلة ةداعِ.

دِجِ مسأِلة نوكمِ رِغِ فِظنِ SEG/SWA ةومِجِ دِجِ مسأِلة ةِئاهِ مسأِلة ةجِنتِ مسأِلة نِجِنتِ

طَبْضِ مسأِلة ةداعِ ةِلمِ مِ نِجِنتِ مسأِلة جِذومِ مسأِلة لامِ كِ

Login: enablediag

enablediag@ironport.example.com's password:

AsyncOS 14.2.2 for Cisco C395 build 004

Welcome to the Cisco C395 Email Security Appliance

Available Commands:

help -- View this text.

quit -- Log out.

service -- Enable or disable access to the service system.

network -- Perform emergency configuration of the diagnostic network interface.

clearnet -- Resets configuration of the diagnostic network interface.

ssh -- Configure emergency SSH daemon on the diagnostic network interface.

clearssh -- Stop emergency SSH daemon on the diagnostic network interface.

tunnel -- Start up tech support tunnel to IronPort.

print -- Print status of the diagnostic network interface.

resetappliance -- Reset appliance reverts the appliance to chosen build with factory default settings

reboot -- Reboot the appliance.

S/N E8888888890-WZP2000000P

Service Access currently disabled.

ironport.example.com> resetappliance

This command will revert the appliance to a previous version of AsyncOS.

Warning: Reverting the appliance is extremely destructive.

The following data will be destroyed in the process and should be backed up:

- current system configuration file
- all log files
- all reporting data (including saved scheduled and archived reports)
- any custom end user notification pages
- current network settings

Reverting the device will cause a reboot to take place.

After rebooting, the appliance reinitializes itself and reboots again to the desired version, with default system configuration.

Would you like to continue [Y/N]?

y

Are you sure you want to continue [Y/N] ?

y

This command will revert the appliance to a previous version of AsyncOS.

WARNING: Reverting the appliance is extremely destructive.

The following data will be destroyed in the process:

- all configuration settings (including listeners)
- all log files
- all databases (including messages in Virus Outbreak and Policy quarantines)
- all reporting data (including saved scheduled reports)
- all message tracking data
- all IronPort Spam Quarantine message and end-user safelist/blocklist data

Before running this command, be sure you have:

- saved the configuration file of this appliance (with passwords unmasked)
- exported the IronPort Spam Quarantine safelist/blocklist database to another machine (if applicable)
- waited for the mail queue to empty

Reverting the device causes an immediate reboot to take place.

After rebooting, the appliance reinitializes itself and reboots again to the desired version.

Available versions

=====

1. 13.5.3-010
2. 13.5.4-038
3. 14.2.2-004

Please select an AsyncOS version [2]: 3

Do you want to continue? [N]> y

Are you sure you want to continue? [N]> y

You have selected "14.2.2-004".

mv: rename /data/pub/configuration/revert_netconfigwith_v6.xml to /data/pub/configuration/revert_netcon

Reverting to "shipping" preconfigure install mode.

ls: /data/db/features/*.revert: No such file or directory

AsyncOS Amnesiac (cuau0)

Login: admin

admin@ironport.example.com's password:

AsyncOS 14.2.2 for Cisco C395 build 004

Welcome to the Cisco C395 Email Security Appliance

NOTE: This session will expire if left idle for 30 minutes. Any uncommitted configuration changes will be lost. Commit the configuration changes as soon as they are made.

Warning!

You are currently using a demonstration certificate(Cisco ESA Certificate) which is not secure and is not recommended for general use. Create or import a certificate using the certconfig > CERTIFICATE option.

The features/services that are currently using the demonstration certificate are:

default destination controls entry, LDAPS

Please run "systemsetup" or "sethostname" then "commit" before sending mail.

ironport.example.com>

قلم تاذ تامول عم

- [ينورت كلالا ديربلا نام ا دادعا ليلد](#)
- [قلدالام عدل Cisco نم نمالا ينورت كلالا ديربلا قرابع ليغشت ادب قح فص](#)
- [نمالا بيولا زاهاج ليغشت ادب قح فص](#)

ةمچرتل هذه لوج

ةللأل تاي نقتل نم ةومچم مادختساب دن تسمل اذہ Cisco تچرت
ملاعلاء انءمچي فني مدختسمل معدى وتحم مي دقتل ةيرشبلاو
امك ةقيقد نوك تنل ةللأل ةمچرت لصف أن ةظحال مچري. ةصاغل مهتغب
Cisco يلخت. فرتحم مچرت مامدقي يتل ةيفارتحال ةمچرتل عم لالحل وه
ىلإ أمئاد عوچرلاب ي صؤتو تامچرتل هذه ةقدنع اهتيلوئسم Cisco
Systems (رفوتم طبارلا) ي لصلأل يزي لچنل دن تسمل